

BULLETIN DE LA TEMPERATURE.

Observations prises à 8 heures du soir.

Nouvelle Orleans, LUNDI, 25 AOUT 1913.

Table with columns: STATIONS, Lapsus elevage, Lapsus basse, Temps, etc. Lists various cities and their weather conditions.

TEMPERATURE.

La température d'hier à la Nouvelle Orleans, suivant le thermographe du bureau météorologique des Etats-Unis, sur le toit de la Douane, était comme suit:

Table with columns: Heure, Température, etc. Shows temperature readings at different times of the day.

Temps.

Le tableau suivant donne le temps pour la journée du 25 août 1913, à la Nouvelle Orleans:

Table with columns: Heure, Température, Vent, Pluie, etc. Shows weather forecast for the day.

Temps.

Voici les chiffres correspondants pour les trois dernières années de la température et de la précipitation des eaux:

Table with columns: Année, Température maximum, minimum, moyenne, Précipitation.

Temps.

Température et précipitation à la Nouvelle Orleans, et différences depuis le 1er janvier, comparés avec les moyennes générales:

Table with columns: Mois, Température, Précipitation, etc. Compares current month with historical averages.

Température et précipitation à la Nouvelle Orleans, et différences depuis le 1er janvier, comparés avec les moyennes générales:

Table with columns: Mois, Température, Précipitation, etc. Compares current month with historical averages.

NOUVELLE ORLEANS ET LES ENVIRONS—Grands vents du nord-est. Légers changements dans la température; légers vents du nord-est.

BULLETIN FLUVIAL

Fourni par le Bureau Météorologique de la Nouvelle Orleans, Département d'Agriculture des Etats-Unis.

L'étage à 8 heures du matin:

Table with columns: RIVIERES ET STATIONS, Hauteur, etc. Lists river levels and stations.

Liste des navires dans le port

Table with columns: Navire, Destination, etc. Lists ships in port and their destinations.

Liste des navires partis pour la Nouvelle Orleans

Table with columns: Navire, Destination, etc. Lists ships departing for New Orleans.

Table with columns: RIO DE JANEIRO, Steamship, etc. Lists shipping schedules to Rio de Janeiro.

Bulletin Financier

SAMEDI 23 AOUT 1913.

Marché Monétaire

Table with columns: Nouvelle Orleans, Taux pour emprunts, etc. Shows monetary market data.

Change

Table with columns: Nouvelle Orleans, Sterling, etc. Shows exchange rates.

Marché de New York

Table with columns: Cotes, Niddling Uplands, etc. Shows New York market data.

Marché du Havre

Table with columns: Marché, Camme, etc. Shows market data from Havre.

Marché de Liverpool

Table with columns: Marché, Acuir, etc. Shows market data from Liverpool.

MOUVEMENT DU COTON

Table with columns: Recu net, Export, etc. Shows cotton movement statistics.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Table with columns: Ordinary, Good ordinary, etc. Lists various market items and prices.

Marchés Divers

Table with columns: Aujourd'hui le middling étai coté, etc. Shows various market prices.

Marché aux Bestiaux

Table with columns: BOEUF—La livre, gros, etc. Shows livestock market prices.

Marché de New York

Table with columns: Cotes, Niddling Uplands, etc. Shows New York market data.

Marché du Havre

Table with columns: Marché, Camme, etc. Shows market data from Havre.

Marché de Liverpool

Table with columns: Marché, Acuir, etc. Shows market data from Liverpool.

MOUVEMENT DU COTON

Table with columns: Recu net, Export, etc. Shows cotton movement statistics.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Table with columns: Piments, verts, de la Louisiane, etc. Lists various market items and prices.

Marchés Divers

Table with columns: Aujourd'hui le middling étai coté, etc. Shows various market prices.

Marché aux Bestiaux

Table with columns: BOEUF—La livre, gros, etc. Shows livestock market prices.

Marché de New York

Table with columns: Cotes, Niddling Uplands, etc. Shows New York market data.

Marché du Havre

Table with columns: Marché, Camme, etc. Shows market data from Havre.

Marché de Liverpool

Table with columns: Marché, Acuir, etc. Shows market data from Liverpool.

MOUVEMENT DU COTON

Table with columns: Recu net, Export, etc. Shows cotton movement statistics.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Bons et Actions

Table with columns: BANQUES, COMPAGNIES D'ASSURANCE, etc. Lists bonds and stocks.

Table with columns: ANNONCES JUDICIAIRES, VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

Table with columns: ANNONCES JUDICIAIRES, VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.

ANNONCES JUDICIAIRES

Table with columns: VENTES PAR LE SHERIFF, etc. Lists legal notices.